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نوری: 
 پرسپولیس فعلا 

 بهترین تیم ایران 
است

 کمرانی: دلیل مربی گری ساعی  
در تیم  ملی را نمی دانم 

ایسنا: مهرو کمرانی سرمربی سابق تیم ملی 
تکواندوی بانوان با اشاره به برکناری خود از سوی 
مسئولان جدید فدراسیون تکواندو خاطرنشان 
کرد: اینکه نزدیک رقابت های قهرمانی جهان، 
سرمربی تیم ملی را که ۶ سال هدایت تیم را بر 
عهده داشته به یکباره عوض می کنند، قطعا اتفاق 
خوبی نیست. بچه هایی که چند سال با یک مربی 
کار کرده بودند و شناخت بسیار خوبی از هم 
داشتیم. برکناری من در چنین شرایطی تصمیم 
درستی نبود. این را به خاطر اینکه من از تیم کنار 
رفتم نمی گویم اما ما چند سال با هم کار کرده 
بودیم، بازیکنان کشورهای دیگر را می شناختم و 
برای همه آن ها برنامه داشتم. وی افزود: تصمیم 
درستی نگرفتند. به خودشان هم گفتم اگر نتیجه 
نگیرم خودم کنار می روم اما نخواستند و در چنین 
شرایطی من هم ترجیح دادم بروم. به من پیشنهاد 
دادند به عنوان مربی در تیمی که ۶ سال سرمربی 
آن بودم به کارم ادامه بدهم اما قبول نکردم. در 
هر صورت برایشان آرزوی موفقیت دارم. کمرانی 
در ادامه گفت وگو با ایسنا، درباره انتقادها از 
عملکرد مینو مداح، گفت: به هر حال نحوه کار 
هر مربی با نتایجی که کسب می کند مشخص 
می شود. دیگر کسی با این کار ندارد که ورزشکار 
ما با چه نتیجه ای شکست خورده است، بلکه همه 
می گویند فلان ورزشکار باخته است. این مربی 
هم تازه آمده و احتیاج به فرصت دارد. امیدوارم 
در مسابقات جهانی بعدی نتیجه خوبی کسب 
شود. سرمربی سابق تیم ملی تکواندوی بانوان، 
درباره حضور مهروز ساعی در کادر فنی تیم ملی، 
گفت: در دوره قبلی مدیریت فدراسیون همیشه 
مربیانی در تیم های ملی به کار گرفته می شدند 
که در رده های مختلف شاگرد داشتند و بازیکن 
ساز بودند. وی ادامه داد: خانم ساعی در مقطعی 
بازیکن بود، اینکه چرا مدیریت از او استفاده 
می کند حتما نگرشی دارد. همیشه این موضوع 
رعایت می شد که یک نفر روال مشخصی را طی 
کند و بالا بیاید. این ها بحث های مدیریتی است 

که این تصمیم را گرفته اند.

خارجازمستطیلسبز

 بیلسا در یک قدمی نیمکت  
تیم ملی مکزیک 

مارچلو بیلسا نامزد شماره یک جانشینی 
خراردو مارتینو است. به گزارش اسپورتال، 
مکزیک در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر عملکرد 
ضعیفی داشت و در همان دور گروهی حذف 
شد. این تیم در دوره بعد جام جهانی یکی از 
میزبان های مشترک است و به همین خاطر از 
الان برنامه دارد تا بتواند در دوره بعدی عملکرد 
خوبی داشته باشد.  از زمان جدایی خراردو 
مارتینو از تیم ملی مکزیک، این فدراسیون در 
جست وجو برای جانشین او بوده است. اکنون 
گفته می شود مارچلو بیلسا مذاکرات موفقی را 
با فدراسیون فوتبال مکزیک داشته است و قصد 

دارد هدایت این تیم را بر عهده بگیرد. 

خبـــــر

 تقابل استقلال و سپاهان 

جنگ در هفته اول دور برگشت! 

سالپنجم
شماره1473

آرمان ملی: دیدار های هفته اول نیم 
فصل دوم از امروز در حالی آغاز می شود 
که در مهم ترین دیدار تیم های سپاهان و 
استقلال مقابل هم صف آرایی می کنند. 
تیم هایی مدعی که مربیانی پرتغالی دارند. در 
دیگر دیدار مهم نیز پرسپولیس از ذوب آهن 

پذیرایی می کند. 
  آمار سپاهان و استقلال 

سپاهان و استقلال که از تیم های قدیمی 
فوتبال ایران به شمار می روند، از سال ۱۳۵۰ 
تا کنون ۸۱ بار برابر یکدیگر قرار گرفته اند که 
در این رویایی ها هر کدام ۳۰ بار طعم پیروزی 
را چشیده است و ۲۱ دیدار نیز با نتیجه 
تساوی به پایان رسیده است. در ۸۱ جدال دو 
تیم، ۲۰۱ گل به ثمر رسیده است که ۹۷ گل 
سهم سپاهان و ۱۰۴ گل از آنِ استقلال بوده 
است. در ۴۰ دیدار قبلی دو تیم در اصفهان، 
سپاهان ۱۹ بار حریف را شکست داده است؛ 
و در صورت پیروزی در بازی فروز پنجشنبه، 
به بیستمین پیروزی خود در برابر استقلال 
در اصفهان می رسد. همچنین استقلال ۹ بار 
در اصفهان سپاهان را برده است و ۱۲ دیدار 
هم با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. 
در ۴۰ جدال دو تیم در اصفهان نیز تا کنون 
۹۸ گل زده شده است و هیچ بعید نیست که 
در بازی روز پنجشنبه صدمین گل نبردهای 
دو تیم در اصفهان به ثمر برسد.  تیم فوتبال 
سپاهان اصفهان که پس از تساوی گل گهر 
مقابل آلومینیوم نیم فصل اول را در رده سوم 
به پایان برد، برای دیدار فردا مقابل استقلال 
از انگیزه های بسیار بالایی برخوردار است. 
طلایی پوشآنکه در دور رفت موفق شدند 
بعد از سی بازی شکست ناپذیری مطلق 
آبی ها در لیگ این تیم را در ورزشگاه خانگی 
خودش مغلوب کنند، حالا تلاش می کنند 
تا اسیر میل به انتقام استقلال و سرمربی 
پرتغالی اش نشوند. از طرف دیگر ساپینتو از 
میانه نیم فصل قرار خودش با مورایس برای 
بازی برگشت را تنظیم کرده و سخت به 

دنبال کسب پیروزی در این دیدار است. به 
خصوص که ساپینتو معتقد بود حق تیمش 
در بازی رفت شکست نبوده و این موضوع 
را در دور برگشت به اثبات خواهد رساند. 
هرچند روابط دو سرمربی پرتغالی شاغل در 
فوتبال ایران بسیار خوب است، اما بر کسی 
پوشیده نیست که دیدار فردا برای آنها یک 
جنگ تمام عیار است! در طرف دیگر حضور 
بازیکنانی با سابقه حضور در تیم مقابل در 
این مسابقه به جذابیت های این دیدار اضافه 
خواهد کرد. حضور سجاد شهباززاده، محمد 
محبی و رضا میرزایی در استقلال و محمد 
دانشگر، مسعود ریگی، امید نورافکن و میلاد 
زکی پور در سپاهان به شکل گیری یک نبرد 
واقعی در این مسابقه کمک می کند. شاید 
همین مسائل هم باعث شده تا سپاهانی ها با 
یک پوستر اکشن به استقبال این دیدار بروند 
و برای رقیب تهرانی خود خط و نشان بکشند.  
در دیگر دیدار حساس این هفته تیم های 
پرسپولیس و ذوب آهن در ورزشگاه آزادی 
به مصاف هم می روند. طبق شنیده ها قرار 
است عیسی آل کثیر مهاجم پرسپولیس که 
به تازگی به جمع سرخپوشان برگشته است 
در دیدار با ذوب آهن اصفهان به عنوان بازیکن 

تعویضی حداقل ۱۵ دقیقه به میدان برود.  
عیسی آل کثیر فصل گذشته با مصدومیت 
رباط صلیبی مواجه شده بود و بعد از مدتی 
به عمل جراحی رضایت داد. او با پشت سر 
گذاشتن دوران نقاهت و انجام تمرینات 
اختصاصی و دستیابی به آمادگی، بار دیگر 
با نظر یحیی گل محمدی با پرسپولیس وارد 
مذاکره شد. با توافق صورت گرفته قرارداد 
او با پرسپولیس به امضا رسیده و به تازگی 
نیز این باشگاه کارت بازی را دریافت کرد تا 
کادرفنی در صورت صلاح دید بتواند ازاو برابر 
ذوب آهن در دور برگشت لیگ برتر سود ببرد. 
پرسپولیس که بعد از پایان دوران مصدومیت 
عیسی آل کثیر بار دیگر با این بازیکن توافق 
کرده و قراردادش را به امضا رسانده، مجوز و 
کارت بازی اش را نیز دریافت کرد تا در صورت 
صلاح دید کادرفنی و آمادگی این بازیکن، 
از او برابر ذوب آهن استفاده کند. حدود دو 
هفته پیش یحیی گل محمدی در نشست 
خبری پیش از بازی با نساجی مازندران در 
خصوص عیسی آل کثیر گفت: »عیسی 
مصدومیت سختی را پشت سر گذاشته است 
و احتیاج دارد تمرینات گروهی و بازی های 
تدارکاتی داشته باشد تا برگردد. فکر می کنم 

این مرحله نیاز به یک ماه زمان داشته باشد. 
آل کثیر شرایط سختی را پشت سر گذاشته 
و باید به لحاظ ذهنی و بدنی آماده باشد 
تا به تمرینات برگردد.« حالا از تمرینات 
سرخپوشان تهرانی خبر می رسد عیسی 
آل کثیر زودتر از زمان یک ماهه مورد نظر 
یحیی گل محمدی توانسته خودش را به بقیه 
برساند. این مهاجم خوزستانی در تمرینات 
اخیر این تیم آماده و سرحال نشان داده و 
توانسته است لبخند رضایت را روی لبان 
یحیی گل محمدی بنشاند. بر همین اساس 
سرمربی پرسپولیس تصمیم گرفته است نام 
این مهاجم شناخته شده را در لیست بازی 
با ذوب آهن اصفهان قرار دهد. البته یحیی 
گل محمدی طبق شنیده ها قصد ندارد از 
ابتدا عیسی آل کثیر را در ترکیب اصلی قرار 
دهد. سرمربی پرسپولیس با همان ترکیب 
شناخته شده هفته های اخیر و بدون مهاجم 
تخصصی قصد دارد تیمش را برابر ذوب آهن 
اصفهان ارنج کند. با این وجود روی عیسی 
آل کثیر نیز حساب باز کرده است. یحیی 
گل محمدی تصمیم گرفته است با بازی دادن 
۱۵ دقیقه ای به آل کثیر به مرور او را به شرایط 
بازی برساند تا در ادامه فصل کمک حال خط 

حمله پرسپولیس باشد. 
  برنامه 

دیدارهای هفته شانزدهم لیگ برتر بر 
اساس برنامه زیر برگزار می شود: 

  پنجشنبه ۲۹ دی
مس رفسنجان -  نساجی مازندران

ملوان انزلی و پیکان
سپاهان اصفهان -  استقلال

  جمعه ۳۰ دی
مس کرمان -  نفت مسجد سلیمان

پرسپولیس -  ذوب آهن اصفهان
صنعت نفت آبادان -  فولاد خوزستان

شنبه اول بهمن
هوادار-  آلومینیوم اراک

تراکتور -  گل گهر سیرجان

پیشنهاد  وقتی خبر  تیم ملی گفت:  پیشین  مهاجم 
سرمربیگری قطر به کی روش مطرح شد، خیلی خوشحال 
شدم چون فقط آنها می توانند این مربی را از فوتبال ایران 
دور کنند. فرشاد پیوس درباره شرایط پرسپولیس در 
شروع نیم فصل دوم لیگ برتر اظهار داشت: پرسپولیس 
پس از شوک جدایی لوکادیا خیلی خوب توانست خودش 
را حفظ کند و نیم فصل اول را با صدرنشینی پشت سر 
گذاشت و در حال حاضر هم فکر می کنم شرایط خوبی 
داشته باشند و نیم فصل دوم را هم با انگیزه بالایی شروع 
کنند، اما آنچه مشخص است پرسپولیس نیاز مبرمی به 
یک مهاجم ششدانگ و تخصصی دارد. پرسپولیس بازیکنان 

خوبی در خط هافبک دارد و باید یک بازیکن در نوک حمله 
باشد تا توپ هایی را که هافبک ها می فرستند، تبدیل به گل 
کند. وی ادامه داد: زمانی که لوکادیا به پرسپولیس آمد، 
کار بازیکنان خیلی راحت تر شد، چون توپ ها را به مهاجم 
هلندی می رساندند و این بازیکن هم در سخت ترین شرایط 
گل می زد، بعد از رفتن او خلأ بزرگی در خط حمله به وجود 
آمده است که باید برطرف شود. به نظر من مهاجمی که در 
پرسپولیس می خواهد بازی کند باید همیشه نگاهش به 
جدول گلزنان باشد، چون باعث می شود رقابت جدی تری 
داشته باشد و تلاش بیشتری کند تا آقای گل شود. زمانی 
که من در پرسپولیس بازی می کردم،  همین کار را انجام 

می دادم. من هر هفته به جدول گلزنان نگاه و سعی می کردم 
همیشه نامم در صدر این لیست باشد. کاپیتان پیشین 
تیم ملی فوتبال کشورمان درباره تأخیر در انتخاب سرمربی 
تیم ملی و شایعاتی که برای حضور کی روش در برخی 
از کشورها مانند قطر مطرح می شود، عنوان کرد: من 
خوشحال می شوم که کی روش با قطر و یا هر کشور دیگری 
که خواهان اوست، قرارداد ببندد تا بلکه پرونده این مربی در 
ایران برای همیشه بسته شود. ما اگر عملکرد کی روش در 
همین جام جهانی قطر را مدنظر قرار دهیم، می بینیم که چه 
فاجعه ای رقم زد، در صورتی که اگر هر کس دیگری جای او 

بود در همان قطر از کار برکنار می شد. 

پیوس: فقط قطری ها می توانند کی روش را از ایران دور کنند

   مهماجم
آبی ها که در دور رفت با شکست خانگی رکورد 
یک فصل شکست ناپذیری را بر باد رفته دیدند، حالا 
امیدوارند بعد از فولاد و پیکان، سومین تیمی باشند 
که موفق به شکست سپاهان می شوند. ارسلان 
مطهری، سجاد شهباززاده، آرمان رمضانی و پیمان 

بابایی چهار مهاجم نوک استقلال هستند. 

      هلی کوپتر
 فرود دو هلی کوپتر در زمین بازی که حامل برخی 
از مسئولان برای افتتاح خط ریلی آستارا بوده، 
باعث تاخیر در برگزاری دیدار فوتبال شد.  در فاصله 
دقایقی مانده به دیدار دو تیم شهرداری آستارا و مس 
شهربابک، فرود دو فروند هلی کوپتر مانع از برگزاری 

بازی در موعد مقرر شد. 

           تغییر
ورود مهاجم برزیلی گل گهر به زمین روند بازی را 
برای این تیم تغییر داد. کی روش استنلی در شرایطی 
جای امیر شهیم، مهاجم جوان گل گهر را گرفت که 
دو موقعیت جدی روی دروازه آلومینیوم به وجود 
آورد و روند بازی را برای تیمش در مقایسه با نیمه 

اول تغییر داد. 
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کوتاه
تسنیم: دو بازیکن مازاد تیم فوتبال پرسپولیس برای تعیین 
تکلیف به زودی راهی باشگاه خواهند شد.  یحیی گل محمدی 
در نهایت لیست مازاد خود را به باشگاه پرسپولیس اعلام کرد 
و در همین راستا نیز سیامک نعمتی و حامد پاکدل در لیست 
خروجی سرمربی سرخپوشان در نیم فصل قرار گرفتند. پس 
از این اتفاق، نعمتی و پاکدل قرار است به زودی برای تعیین 
و تکلیف نهایی راهی باشگاه شوند و مذاکره ای با مدیران این 
باشگاه برای جدایی داشته باشند. دو باشگاه تراکتور تبریز و 
مس کرمان برای جذب سیامک نعمتی به باشگاه پرسپولیس 
درخواست رسمی داده اند و قرار است این بازیکن در جلسه با 
مدیران باشگاه مذاکراتی را برای دریافت رضایت نامه و حضور 
در یکی از این دو تیم داشته باشد. در سوی مقابل در حالی 
که گفته می شود باشگاه آلومینیوم اراک علاقه مند به جذب 
حامد پاکدل است، اما تاکنون درخواست رسمی برای جذب 
این بازیکن به باشگاه پرسپولیس نرسیده است و پاکدل نیز در 
مذاکره با مدیران باشگاه باید شرایط خود برای جدایی از جمع 

سرخپوشان را بررسی کند. 

بیــنالمــلل
سرمربی پیشین تیم فوتبال چلسی ممکن است هدایت 
اسپرز را در آینده ای نه چندان دور برعهده بگیرد. توماس توخل 
که در اواسط شهریور ماه و درست یک روز پس از شکست یک 
بر صفر چلسی مقابل دینامو زاگرب در دور اول مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان اروپا، از سمت سرمربیگری این تیم انگلیسی 
اخراج شد، حالا بحث حضورش در تاتنهام مطرح شده، این در 
حالی است که اخیراً نام او به عنوان گزینه هدایت باشگاه هایی 
همچون استون ویلا و بارسلونا و حتی تیم ملی فوتبال آلمان 
مطرح شد. بر اساس گزارش نشریه انگلیسی »استاندارد«؛ 
توماس توخل در صورتی که آنتونیو کونته در ماه های پیش رو از 
تاتنهام جدا شود، با وجود اینکه سابقه هدایت رقیب همشهری 
این تیم یعنی چلسی را برعهده داشته، به سرمربیگری اسپرز 
علاقه مند است. تاتنهام با کونته اخیراً عملکرد ضعیفی را از 
خود به نمایش گذاشته از جمله شکست یکشنبه شب مقابل 
آرسنال و همین باعث شده است تا با صدر جدول رده بندی ۱۴ 
امتیاز اختلاف داشته باشد و جایگاه کونته در این تیم متزلزل 
شود. سرمربی ایتالیایی تاتنهام اخیراً ترجیح داده درباره آینده 
حرفه ای اش صحبت نکند، این در حالی است که در قرارداد او 
بندی وجود دارد که باشگاه تاتنهام می تواند قرارداد او را برای 
یک سال دیگر تمدید کند. توخل اما پس از چند ماهی دوری 
از عرصه مربیگری حالا آماده بازگشت به این حرفه است و 
در حال بررسی پیشنهادهایش است. این مربی آلمانی گزینه 
حضور روی نیمکت سرمربیگری تاتنهام را 
متصور است، هرچند هنوز تماس یا مذاکره ای 
بین طرفین برقرار نشده است. سرمربی 
پیشین تیم های پاری سن ژرمن و بوروسیا 
دورتموند از زندگی در لندن لذت می برد و 
حتی پیش از تمدید شدن قرارداد 
گرت ساوت گیت تا سال ۲۰۲۴، 
تیم ملی  هدایت  به  نسبت 
فوتبال انگلیس هم علاقه مند 
بود. گفته می شود توخل ۴۹ 
ساله در حال یادگیری زبان 
اسپانیایی است و از هدایت 
تیمی سطح بالا در لالیگا 

هم استقبال می کند. 

دیدگـــــاه
شانس بیشتر برد سپاهان مقابل استقلال 

حسینچرخابی
کارشناس فوتبال  

 در بازی رفت تیم های استقلال و سپاهان، دو مربی پرتغالی 
که برای اولین بار دیداری رسمی را در فوتبال ایران مربیگری 
می کردند با اندیشه های متفاوتی بازی را آغاز کردند. استقلال 
روی بازی هجومی به خصوص ارسال های بلند می خواست به 
گل برسد و سپاهان نقشه داست که در ضدحمله ها به گل برسد 
و هر دو گل سپاهان هم با این روش به ثمر رسید. این بار شرایط 
فرق می کند و هر دو تیم تلاش خواهند کرد تا از جلو بازی حریف 
را تخریب کنند و خیلی زود صاحب موقعیت شوند.  تفاوت 
دو تیم در بازی این هفته مصدومیت چند بازیکن استقلال 
است به خصوص اینکه استقلالی ها در خط دفاع ضعف دارند و 
مدافعان این تیم شکننده عمل می کنند. از آن طرف سپاهان 
دارای وینگرهای بسیار آماده ای است و شهریار مغانلو مهاجم 
هدف این تیم در روزهای خوب خود قرار دارد. البته این نکات 
دلیلی بر برتری سپاهان نخواهد شد چون در بازی استقلال با 
تراکتور در جام حذفی انتظار می رفت تا تراکتور برنده شود، اما 
استقلال بازی بهتری انجام داد و در پایان برنده شد چون حقش 
پیروزی در این بازی بود. امکان پیش بینی نتیجه بازی وجود 
ندارد چون فوتبال قابل پیش بینی نیست و ممکن است درون 
زمین نتیجه ای رقم بخورد که هر کسی انتظار آن را نداشته 
باشد. ممکن است تمامی مسائلی که از قبل دلیل برتری تیمی 
باشد در جریان مسابقه به کمک آن تیم نیاید. هر اتفاقی در طول 
بازی برخلاف انتظارات رخ می دهد.  از لحاظ آماری و با احتساب 
شرایط بازیکنان دو تیم می توانیم شانس سپاهان را بیشتر 
بدانیم، اما در جریان مسابقه نقش سرمربیان و انگیزه بازیکنان 
بسیار مهم تر است. بارها پیش آمده تیمی بازی بهتری انجام 
داده، اما در پایان بازنده شده و هزار اتفاق غیرقابل پیش بینی 
که فوتبال را جذاب تر می کند. سطح شناخت مربیان دو تیم از 
فوتبال ایران تغییر کرده و هر دو می دانند شرایط تیمشان چگونه 
است تا با توجه به آگاهی از وضعیت تیم خود و رقیب وارد زمین 
شوند، بنابراین باید منتظر بازی جذابی از جانب هر دو تیم بود 
چون امتیاز برابری با هم دارند و به خوبی از اهمیت پیروزی در 
این بازی مطلع هستند. به همین خاطر با حداکثر توان بازی 
خواهند کرد تا بتوانند در این بازی مهم برنده شوند.  در چند 
سال اخیر بازی های زیادی در سطح فوتبال کشور و به خصوص 
در لیگ برتر به دلیل جار و جنجال های بیهوده زیبایی خود را 
از دست داده و در نیم فصل اول لیگ برتر امسال هم شرایط به 

همین نحو بود.  

 تاج: 

 پرونده بازی ایران و لبنان در فیفا باز است
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال می گوید تنها تکلیف 
مدیر تیم ملی امید که حبیب کاشانی است مشخص شده و برای 

سرمربی این تیم هنوز صحبت نشده است. 
  صنعت 

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال پس از حضور در هیات 
فوتبال مشهد و برگزاری مجمع سالانه هیات فوتبال استان 
خراسان رضوی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: به نظر من درست 
است که صنایع باید با فوتبال ارتباط داشته باشند. مشهد از نظر 
وسعت حتی ممکن است از اصفهان و کرمان هم بزرگ تر باشد. 
اصفهان دو کارخانه بزرگ به نام فولاد مبارکه و ذوب آهن دارد و 
در کرمان هم صنایع مس و گل گهر هستند که در استان کرمان 
بیش ترین تیم در فوتبال وجود دارد. در تمام رده های پایه باید 
این اتفاق رخ دهد و این وظیفه استانداری است. ما نامه ای برای 
VAR به همه باشگاه ها و کارخانه هایی که باشگاه دارند، دادیم که 
اگر در این قضیه کمک نکنند، بازی های لیگ برتر را به سمتی 
می بریم که VAR داشته باشد و بعد نباید گلایه وجود داشته باشد 
که چرا فلان تیم باید در فلان ورزشگاه بازی کند و این قضیه برای 
استقلال و پرسپولیس هم وجود دارد. او ادامه داد: می دانیم که 

الآن کسی این قضیه را جدی نمی گیرد، اما وقتی مجبور کردیم 
که در زمین دیگر بازی کنند، آن موقع سر و کله همه کارخانه ها، 
نمایندگان مجلس و استانداران پیدا می شود که می خواهند پای 
هوادار را وسط بکشند. کارخانه های ذوب آهن و فولاد و فولاد 
مبارکه بزرگ نیستند، اما شهر مشهد پر از صنایع است و باید 
مزیت های مالی در نظر گرفته شود تا این کارخانه ها تیمداری 
کنند. اگر حقوق فوتبال در فوتبال ما جاری شود، دیگر کارخانه ها 
پول نمی دهند و پخش تلوزیونی پول می دهد. اگر حقوق شناخته 
شده فوتبال وارد فوتبال ما شود، همه تیم ها رغبت به تیمداری 
می کنند چون این حقوق در فوتبال نیست، بسیاری در تیمداری 
به مشکل برمی خورند. در قانون بودجه باید اتفاقی رخ دهد که 
این پول در اختیار صدا و سیما قرار بگیرد تا آنها نیز پول فوتبالی ها 

را بدهند. 
  احقاق حق فوتبال 

رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص جدیت این فدراسیون 
برای احقاق حق فوتبال تصریح کرد: فدراسیون کار خود را انجام 
می دهد و اگر بخواهد به تنهایی این کار را انجام دهد، اتفاقی رخ 
نمی دهد زیرا سال هاست که فدراسیون این کار را به تنهایی انجام 

داده است. به نظر من مجلس باید کمک کند تا فوتبال کشور 
پیشرفت کند. فدراسیون ماموریت هایی دارد که اصلی ترین کمک 
آن به خود ورزش فوتبال است زیرا در دنیا هیچ پدیده ای در دنیا 

مثل فوتبال نیست. 
  بازی با لبنان 

تاج درباره پرونده باز دیدار حاشیه ساز ایران و لبنان گفت: 
بازی ایران و لبنان هنوز پرونده مفتوحی در فیفا دارد. پرونده ما 
در کمیته انضباطی فیفاست و رئیس فیفا فقط می تواند آن را به 
تعویق بیندازد و تاثیر دیگری ندارد و اختیار و صدور حکم تنها با 
کمیته انضباطی است. اینفانتینو این کمک را قبل از جام جهانی 
به ایران کرد و حالا کمیته انضباطی فیفا باید در این خصوص 

حکم صادر کند. 
  تیم ملی امید 

او درباره تیم ملی امید توضیح داد: کاشانی سابقه تیمداری دارد 
و سیاسی بودن او مد نظر فدراسیون نبود. او سابقه کار کردن با 
تیم امید را دارد و از ایشان دعوت کردیم و ایشان هم پذیرفتند. 
به سوی آن می رویم که ساختار تیم امید را درست کنیم. ۱۷ ماه 
دیگر بازی های تیم امید ما آغاز می شود و از الآن به دنبال درست 
کردن آن هستیم. تاج درباره گزینه های سرمربیگری تیم ملی 
امید مثل رضا عنایتی و محرم نویدکیا تصریح کرد: هنوز با مربی 
صحبت نکردیم و منتظریم ساختار اداری آن شکل بگیرد. چیزی 
که مشخص است این است که حبیب کاشانی به عنوان مدیر 
تیم ملی امید انتخاب شده و حکم او تا ۲ روز دیگر زده خواهد شد. 

محمد نوری مربی ذوب آهن در خصوص 
شرایط این تیم و دیدار با پرسپولیس در لیگ 

برتر صحبت کرد. 
  درباره بازی با پرسپولیس در آزادی 

چه نظری دارید؟
الان عضوی از خانواده ذوب آهن هستم. 
طبیعی است که تمام تمرکزم روی موفقیت 
این تیم باشد. این اولین بازی ما در دور برگشت 
است و می خواهیم استارت امیدوارکننده ای 
داشته باشیم. پرسپولیس نیازی به تعریف 
ندارد و آنها مقتدرانه صدرنشین شدند و تیم 
باکیفیتی هستند. مسلما یکی از سخت ترین 
بازی های ما خواهد بود. تبحر ویژه در حفظ 
مالکیت و ایجاد موقعیت با هافبک های پرتعداد 
از آنها تیمی خطرناک در فاز تهاجمی می سازد 
و مسلما بازیکنان ما باید در طول بازی تمرکز 
خود را کاملا حفظ کرده تا کار سخت تر نشود.  
پرسپولیس در حال بهترین تیم ایران است 
و این انگیزه هر حریفی را برای کسب نتیجه 
مقابل آنها زیاد خواهد کرد و قطعا ما نیز برای 
دستیابی به نتیجه در آزادی حاضر خواهیم 
شد. تلاش خواهیم کرد تا بهترین عملکرد را 
اجرا کنیم و روی نقاط ضعف و قوت حریف به 
خوبی کار کرده ایم. آنها تیم کاملی هستند و ما 

هم سرشار از انگیزه. 
  شما سال ها برای پرسپولیس به 

میدان رفتید!
 خب طبیعی است که بخش بزرگی از 
خاطرات دوران فوتبالی من متعلق به این تیم 
است. افتخار کاپیتانی آن را داشته ام. اکنون 
در مسیر جدیدی هستم. آغاز مربیگری و 
امیدوارم بتوانم در این راه هم روزهای خوبی را 
شکل دهیم. در اولین تجربه مربیگری ام مقابل 
پرسپولیس قرار گرفتم و این دومین تقابل ما 
خواهد بود. امیدوارم بتوانم به تیم ذوب آهن در 
کنار کادرفنی بزرگ و باتجربه اش و مدیران 
همراهش و بازیکنان باانگیزه مان کمک کنم. 
امیدوارم در این بازی به نتیجه خوبی برسیم و 
دل هواداران ذوب آهن و مجموعه این باشگاه 

را شاد کنیم. 
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